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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !
dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
)(XXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Orbán
Viktor miniszterelnökhöz

„Részesül-e közvetett vagy közvetlen formában a letelepedési kötvények több mint 10 0
milliárdforintos bevételéből?(4)- Miért nem hajlandó válaszolni? »

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök úr !

A letelepedési kötvények konstrukciójával és annak anomáliáival kapcsolatban a kormán y
tagjai legtöbbször szűkszavúan nyilatkoznak. A letelepedési kötvények évek óta zajló
forgalmazása olyan horderejű ügy, mely több, mint 330 milliárd forintos fizetési kötelezettséget
ró majd a magyar államra 2018-tól . Ilyen súlyú kérdésben tehát az adófizető állampolgárok
joggal várják el, hogy pontos és megfelelő tájékoztatást kapjanak ezzel kapcsolatban . A
közvetítő off-shore cégek eddig több, mint 100 milliárdos hasznot zsebeltek be . Többekben
felmerülhetett a kérdés, hogy ekkora, kormányzati szereplőkhöz is köthető üzleti konstrukci ó
hasznából ön, vagy családja részesül-e .
Korábbi kérdéseimre Ön helyett Dömötör Csaba államtitkár válaszolt, mely önmagában i s
furcsa, de emellett nyilvánvalóan nem kompetens Ön helyett a kérdés megválaszolásában . Így
e kérdésemre továbbra is öntő l várom a választ.

Ezért az ügyben ismételten az alábbi kérdésekre várom Miniszterelnök úr válaszát :

1. Részesül-e közvetett vagy közvetlen formában a letelepedési kötvények több min t
100 milliárd forintos bevételéb ő l?

Mielőtt ismételten kényszert érezne arra, hogy Dömötör Csabára testálja a propagandisztikus
válaszadást – úgy tűnik, hogy ő lett az Ön helyettese – megadok egy pótkérdést is, a
változatosság kedvéért . (Tekintve, hogy lassan már én is nagyon unom, hogy arra sem méltatj a
a magyar embereket, akiktől nem mellesleg a fizetését is kapja, hogy megválaszoljon egy ige n
egyszerű kérdést)

2. Miért nem hajlandó válaszolni? Talán titkolnivalója van ?

Demeter Márta
országgyűlési képviselő

Budapest, 2017 . július 6 .
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